



ကညီပိတ်မုတ်ကရခိတ်အလံာ်ဆာဂုဆာဝါဆူကညီဖိခဲလက်ဖဲတံာ်မလကပီ  
ကညီနံာ်ထီာ်သီအမုာ်နံာ်-ကညီနံာ် ၂၇၆၀နံာ်,သလုလါထီာ်(၁)သီ  
ခ.န ၂၀၂၁နံာ်,လါယနုအါရံ(၁၃)သီ

ကညီဖိခဲလက်သုာ်ခါ,တနံအံာ်တုယီကဒီးလါကညီနံာ် ၂၇၆၀နံာ်,သလုလါထီာ်(၁)သီလါအမုာ်ကညီနံာ်ဆဲးဆါပျဲထီာ် (၂၇၆၀)နံာ်လံနံာ်လီ. လါကညီဖိခဲလက်နံာ်ထီာ်သီအမုာ်တနံအံာ်, ပ ဆာဂုဆာဝါဘာ်ကညီဖိခဲလက်လါ မ်သုကပူ နုာ်ပူဒါ မါ နုာ်အိာ်ကဲဒီးမ်သုကထူာ်ဖျဲထီာ်ကွာ်လါတံာ်ဆိာ်တံာ်မနုအကလုာ်ကလုာ်ဒီးမ်နံာ်ထီာ်သီကဟဲစိာ်နုာ်သုလါတံာ်သးခုအလါအပျဲ နုာ်မုာ်ဝဲကညီပိတ်မုတ်ကရခိတ်ဆာဂုဆာဝါဆူသုအိာ်နံာ်လီ.

ပဝဲကညီဖိတကလုာ်အံာ်ဒ်ပမုာ်ပုတကလုာ်အသိးပအဲာ်ဒီးအိာ်မုပျဲဒီးတံာ်သဘျူ အလါအပျဲလါတံာ်ကဟံးယာ်ကတီကု ပပုကလုာ်အသုးအသုာ်အလါကပီ, အတံာ်နုာ်သါတဖာ်ဒီးမလဲထီာ်လဲထီအိာ်ဖိစိအတံာ်လဲထီာ်လဲထီကဖိးမံလိာ်သးဒီးပပု ကလုာ်အလုာ်လါထူသနု တံာ်ဆဲးတံာ်လါအဂီာ်နံာ်လီ. ကညီကလုာ်ကအိာ်ဂါဆိးကျဲဝဲ ဒ်ပုတကလုာ်အသိး ဒီးအတံာ်အိာ်မုဝဲက လါပျဲဝဲဒီးအသုးအသုာ်အလါကပီအဂီာ်မုာ်ဝဲကညီဖိခဲလက်အမုအါနံာ်လီ.

ကညီဖိခဲလက်သုာ်သုခါ,ပမုာ်ကွာ်လါကညီကလုာ်အတံာ်စံာ်စိာ်စိာ်အပူနုာ် ပကထံာ်ဘာ်လါ ကညီဖိသုာ်တဖာ် ဘာ် ကွာ် ဆာ်ခဲဒီးတံာ်ဆိာ်တံာ်မနုအကလုာ်ကလုာ်တဖာ်တုဒ်လဲာ်ဒ်သိးကညီကလုာ်ကအိာ်မုဘာ်ဒ်ပုတကလုာ်အသိးဒီးအတံာ်အိာ် မုကဒိာ်ထီာ်ထီထီာ်,လဲထီာ်လဲထီအဂီာ်အနီာ်ကစါဒ်ဝဲဘာ်ဂဲလိာ်ဒီးကပာ်လိာ်အသးလါတံာ်ကီတံာ်ခဲအပူနုာ်လီ.တံာ်အံာ်မုာ် ဝဲကညီဖိခဲလက်အတံာ်လဲခိဖျဲကီဂါကီခဲနီာ်နီာ်လါပတကြးသးပုနီာ်အိာ်နီာ်တမံဒီးအလီအိာ်လါပဝဲကညီဖိခဲလက် ကဘာ်ယုသုာ် ညါအါထီာ်စုာ်ကီးကညီဖိအတံာ်စံာ်စိာ်စိာ်ဒီးမအါထီာ်ကျဲထီာ်တံာ်အဲာ်ပုကလုာ်အသးလါပပူနုာ်လီ.

တံာ်ဂုအါမံဒုးအိာ်ထီာ်စုာ်ကီးတံာ်တတီတကြါ, တံာ်သဘာ်သဘုာ်, တံာ်ဘာ်ဂံာ်ဂုာ်ဒီးတံာ်ဆိာ်တံာ်မနုအကလုာ်လုာ်လါ ကလုာ်နုာ်တဖာ်အဘာ်စါနုာ်လီ. တံာ်သဘာ်သဘုာ်တဖာ်တံာ်ဂုာ်ကျဲးစါးကျဲဘာ်ကုအါလါတံာ်မုာ်တံာ်ခုာ်အကျဲ ဘာ်ဆဲာ်မုာ်လါ တံာ်ကျဲအါတနုာ်ဘာ်အယိ ကဲထီာ်ကုဝဲလါတံာ်ဒုးတံာ်ယါဒီး ထံဖိကီဖိတဖာ်ဘာ်ကွာ်ဆာ်ခဲဝဲ တံာ်ဖျိာ်တံာ်နုးအကလုာ်ကလုာ်လါ တံာ်ဆါကတီဖးယံာ်ဖးထီအပူနုာ်လီ.တံာ်တူာ်ဘာ်ခိာ်ဘာ်ဒီးတံာ်လဲခိဖျဲသုာ်တဖာ်အံာ်မုာ်တံာ်ခါလါကညီဖိသုာ်တဖာ်သးပုနီာ် အါတသုဒီးတနုာ်ဝဲဒ်ဘာ်နံာ်လီ.

ကညီဖိမုာ်ဝဲပုတကလုာ်လါကီပယီပူ ဒီးမုာ်စုာ်ကီးဝဲကလုာ်တကလုာ်လါ အပါနုာ်သါဘာ်ကီပယီအံာ်စုာ်ကီးနုာ်လီ. ထံ လီကီပူတံာ်မုာ်တံာ်ခုာ်အိာ်ထီာ်သုဝဲဝဲ တံာ်တီတကြါ, တံာ်ထဲသိးတုသိးဒီးတံာ်စံာ်ညီာ်ပါလီသး တံာ်ခွဲးတံာ်ယာ်တဖာ်အိာ် ထီာ်ဝဲ လါ ထံဖိကီဖိဒီးကလုာ်နုာ်တဖာ်အသိးအကျါနုာ်လီ. တံာ်သုာ်ထီာ်ထံလီကီပူတံာ်မုာ်တံာ်ခုာ်ကနုာ်အဂီာ် မုဒါအိာ်ဝဲလါ ကညီက လုာ်ဒီးထံဖိကီဖိခဲလက်အစုပူနုာ်လီ.

လါတံာ်နုာ်အယိ ပဝဲလါအမုာ်ကညီဖိခဲလက်မ်ပကဂုာ်ကျဲးစါယုသုာ်ညါအါထီာ်ထံရုာ်ကီသဲးဂုာ်ဝီ, ကနုာ်တံာ်ကစိာ်, လု ထွဲ မလဲထွဲကညီဒီးကလုာ်စါဖျိာ်ကရါအကျဲသနုလါအမုာ်အတီနုာ်တကွာ်.ပမုာ်အိာ်ဒီးတံာ်ယုတံာ်ဖိး,တံာ်သးတဖျါယီနုာ်တံာ်မုာ်လါဖိတံာ် လါပလိာ်ဘာ်အါအံာ်ပကဒီးနုာ်ဘာ်ကုအါသပျါကတံာ်လါအဆိအချူ အံာ်နုာ်ပသမါအါတသုဘာ်နံာ်လီ.

မ်ကညီနံာ်ထီာ်သီကဟဲစိာ်နုာ်ပုလါတံာ်အိာ်ဆူာ်အိာ်ချူ,တံာ်ပူဒုာ်ပူဒါ,မါနုာ်အိာ်ကဲဒီးတံာ်လါတံာ်ပျဲနုာ်တကွာ်.

  
ပဒိာ်ဖိဒုတီ  
ကရခိာ်  
ကညီပိတ်မုတ်ကရ  
လီဒါရ်သံ